



二零一七年至一八年度學校通訊第六十八號
2017-2018/School Circular no.68

敬啟者：

To the Parents / Guardians

下學期書展活動

Second Term Book Fair

為提升閱讀風氣及令學生接觸更多類型之書籍，本校過去多次舉辦書展，學生反應熱烈，踴躍前往閱讀展覽書籍，同時前往圖書館借閱課外書之人數亦有上升。本年度第二次書展，已邀樂文書店展出逾千本中、英文讀物及提供低至七折優惠。是次書展已定於五月十七日(星期四)及十八日(星期五)舉行，歡迎家長蒞臨陪同子女選購合適書籍。希望家長於課餘時間亦鼓勵及陪同貴子弟多閱讀課外書籍，家校合作共同培養學生之閱讀習慣。

To further strengthen reading atmosphere and to expose students to a greater variety of books, our College has held a number of book fairs over the past few years and the responses from students were overwhelming. Meanwhile, the number of students flocking to the fairs and borrowing books from the library has increased drastically. For the second book fair this year, we have cordially invited Luck Win Books to showcase thousands of Chinese and English reading materials to be sold at up to 30% discount in the book fair. The book fair is scheduled from 17th May (Thursday) to 18th May (Friday). Parents are welcome. It is hoped that parents can encourage your children to read more and even read with them to nurture a good reading habit.

請家長簽妥回條後，囑咐學生於五月十五日交回班主任。

Please complete the reply slip and remind your child to return it to the class teacher on 15th May, 2018.

此致

貴家長/監護人

Thank you for your kind attention.

教務組啟

Academic Committee

二零一八年五月十一日

11st May, 2018

回條

Reply Slip

有關學校通訊第六十八號「下學期書展活動」事宜業已閱悉。

I have been clearly informed about the matters enlisted in School Circular no.68 "Second Term Book Fair".

此覆

保良局何蔭棠中學教務組

To the Academic Committee,

Po Leung Kuk Celine Ho Yam Tong College



學生姓名：_____

Student's name